
社會服務 
Community Service 

書院膳堂將於 2016 年 6 月 13 日至 7 月 3 日暫停營業，以便進行周年檢查及維修。書院膳堂將於 2016 年 7 月 4 日起

照常營業。  

The College canteens will be closed from 13 June to 3 July 2016 for annual maintenance. Normal service will be  
resumed on 4 July 2016. 

本院成員 College Member 公職 Position 任期 Term 生效日期 Effective Date 

顧爾言校友（70/中文） 
College alumnus, Irving Y Y Koo (70/CHLL) 

香港海運港口局成員 
Member, Hong Kong Maritime and Port Board 

新任兩年 
Newly-appointed 
for two years 

1/4/2016 

聯合書院網球場將於 2016 年 4 月 22 日至 5 月 31 日暫停開放，以便進行場地優化工程， 提供更安全及舒適的運動場

地予書院師生及校友會會員使用。欣逢書院六十周年誌慶，書院特別撥款支持是項網球場優化工程，繼續推動充滿運 

動氣氛的校園生活。 

The tennis courts of United College will be temporarily closed from 22 April to 31 May 2016 in order to carry out a 
renovation project. The renovation is to enhance the courts with a higher level of safety and comfort for the usage of  
College staff and students as well as members of the College Alumni Association. Special funding support has been 
provided by the College at the 60

th
 Anniversary Celebration in facilitating sports activities in College life. 

書院網球場優化工程 
College Tennis Courts Renovation Project 

書院膳堂管理委員會通告 
Notice from the College Canteen Management Committee 


